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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 11 september 2017 

 

Ledamöter  

Berit Johansson, ordförande PRO Tallkrogen-Gubbängen 

Christina Johansson, vice ordförande SPF Farsta 

Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta strand 

Greta Jönsson SPF Sköndal 

  

Ersättare  

Susanne Watthiersson PRO Hökarängen 

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Lisbeth Andersson PRO Farsta centrum 

Alexandra Posacki SPF Farsta 

Yvonne Algård SPF Sköndal 

  

  

Tjänstepersoner  

Per-Ove Mattsson avdelningschef beställare 

Wiveca Eklund verksamhetscontroller 

Jan Ekman    §§ 1-2 parkingenjör 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare, 

anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 

och vice ordföranden torsdag den 14 september. 

 

Protokollet från rådets sammanträde den 14 augusti 2017 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 2  Dagens gäst: Parkingenjör Jan Ekman 

Förvaltningens parkingenjör Jan Ekman berättade om arbetet att 

följa upp den parkplan som stadsdelsnämnden fastställde den 24 

augusti. Jan svarade även på rådets frågor om skötseln av utemiljön 

i stadsdelsområdet, i de delar som stadsdelsnämnden ansvarar för.  

 

En ledamot ställde frågan om att ta bort sly, ungefär vart femte år 

tas sly bort utmed parkvägarna. Om föreningar eller andra önskar 

teckna ett brukaravtal, till exempel för att ansvara för slyrensning 

inom ett visst område, så kan man ta kontakt med förvaltningens 

utredare Cecilia Rivard (cecilia.rivard@stockholm.se). 

 

§ 3  Ärenden till nämndsammanträdet den 21 september 

Ärende nr 3: Bygg en folkhälsopark enligt Albymodellen på 

Farstaängen. Svar på medborgarförslag 

Rådet tyckte att medborgarförslaget var jättebra. 

 

Ärende nr 13: Program för lika rättigheter och möjligheter oavsett 

sexuell läggning, könsidentitet eller könsuttryck 2018-2022 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Program för ett jämställt Stockholm 2018-2022 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Riktlinjer för handläggning inom socialtjänstens 

äldreomsorg 

Rådet hade inga synpunkter. Rådet enades om att bjuda in 

beställarchefen inom äldreomsorgen, Eva Duwaldt, till ett senare 

sammanträde. 

 

mailto:cecilia.rivard@stockholm.se
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Ärende nr 17: Riktlinjer för idéburet offentligt partnerskap 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Motion M om en stadsdelsnämndsreform 

Rådet stöder stadsdelsförvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 21: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 2 år 2017 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 22: Socialtjänstrapport 2016 

Rådet hade fått den del av rapporten som gäller lex Sarah, och 

hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 23: Uppföljning av stadens lex Sarah-rapportering 

2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 26: Justering av ansvarsfördelningen hos 

stadsdelsnämnderna för hemlösa personer över 65 år 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 4  Information från förvaltningen 

Förvaltningen berättade att det nu finns ett par visningslägenheter 

på Edö. Rådet kom överens om att förlägga sitt nästa 

sammanträde måndagen den 9 oktober på Edö för att titta på 

lägenheterna. Rådet önskar också äta lunch i matsalen, för att 

följa upp tidigare kvalitetskontroller där. Förvaltningen kontaktar 

Edö och återkommer till rådet med besked om besöket går att 

ordna den dagen. 

 

Förvaltningen berättade också att ett förslag till verksamhetsplan 

2018 kan redovisas för rådet tidigast den 13 november inför den 

planeringsdag som nämnden har fredag den 24 november 

tillsammans med företrädare för råden och de fackliga 

organisationerna. Rådet beslutade att hålla ett extra sammanträde 

om verksamhetsplanen måndag den 13 november klockan 10.00-
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12.00 för att få en presentation och diskutera vilka synpunkter 

man vill framföra till nämnden vid planeringsdagen. 

 

§ 5  Genomgång av tidplan och balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. Balanslistan har uppdaterats med 

följande besök: Visningslägenhet på Edö preliminärt den 9 

oktober, nämndens ordförande Lars Bäck (V) och vice 

ordförande Lars Jilmstad (M) den 6 november, förvaltningschef 

Kerstin Sandström den 4 december samt efter årsskiftet 

verksamhetsansvarige på Tuben, Hannes Hellgren, 

äldreomsorgens beställarchef Eva Duwaldt och polisen.  

 

§ 6  Övriga frågor  

Förvaltningen påminde rådet om att det är dags att nominera till 

2018 års pensionärsråd. Förvaltningen kommer även att ta en 

direkt kontakt med föreningarna om detta, och meddela sista 

datum att lämna nomineringar. (Stadsdelsnämnden utser 

sannolikt nästa års pensionärsråd vid sitt sammanträde den 14 

december.) 

 

Rådet tackade för den tillgänglighetsvandring som genomfördes i 

Hökarängen den 21 augusti, på initiativ av stadsdelsnämnden. 

Förvaltningen informerade om att en rapport från vandringen 

kommer att presenteras vid rådets sammanträde i oktober. 

 

§ 7  Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 


